
صفحه 7

اولین اعترافات سارق موبایل وزیر ورزش: 

نمی دانستم گوشی وزیر 
را می دزدم

ث
حواد

رئیس انجمن علمی متخصصان بیهوشی:

با وجود محدودیت دارویی، نمی توانیم 
بیمار را باکیفیت بالا بیهوش کنیم

دستور ویژه رئیس جمهور 
برای رسیدگی فوری به سانحه 

ریزش ساختمان در آبادان
صفحه 2
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صفحه4

رئیس کمیته ورزش شورای شهر شیراز:

صندوق حمایت از ورزش 
در شیراز راه اندازی 

شود

تحلیل این خبر  را در صفحه دو  بخوانید

4

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای 
اسلامی شهر شیراز تأکید کرد؛

برنامه ریزی منسجمی درخصوص 
استفاده از پساب تصفیه خانه در بخش 

آبیاری فضای سبز انجام شود

رئیس هیئت مدیره انجمن صنایع شوینده و آرایشی کشور:

مواد شوینده باز هم گران شد؟
افزایش 25 الی 40 درصدی

کدام یک از تخلفات رانندگی 
جرم هم محسوب می شود؟

پنجشنبه ۵ خرداد 
تعطیل رسمی نیست

عضو هیئت نمایندگان و رئیس کمیسیون اخلاق 
کسب و کار اتاق بازرگانی فارس:

مطالبه بسیاری از فعالان اقتصادی تدوین 
الزامات اخلاقی کسب و کارهاست

2

2

مطالبه  این  دولت  و خودِ  امنیتی  و  اطلاعاتی  انتظامی،  دستگاه های  از 
را داریم که اطلاعات شبکه هایی که در تربیون های مختلف به نام شبکه 
فساد، مافیایی و سودجویان اقلام از جمله دارو معرفی می شوند، اعلام شوند 

تا پیگیری ها و اقدامات قانونی در قبال آن ها انجام گیرد.
رئیس قوه قضائیه با اشاره به طرح اقتصادی دولت درخصوص نحوه توزیع 
از جمله دادستان کل و  به کلیه مسئولان قضایی  یارانه و ارز ترجیحی، 
دادستان های سراسر کشور بار دیگر دستور داد که دولت را در اجرای این 

قانون و تکمیل این طرح مساعدت کنند.
افزود: همگان  به گزارش مرکز رسانه قوه قضاییه، وی در همین راستا 
این مهم را در نظر داشته باشند که باید طرح مزبور به نحوی اجرا شود 
که مردم بخصوص دهک های پایین جامعه کمترین آسیب را ببینند و در 

اجرای این طرح زندگی شان بیش از پیش تحت تأثیر قرار نگیرد.
»امنیت و آرامش مردم باید به طور کامل تأمین شود«؛ این دستور مهم 
قاضی القضات در جریان این نشست بود؛ رئیس عدلیه در همین راستا به 
دادستان های سراسر کشور دستور داد که شناسایی جریان های سازمان یافته 
و عوامل گروهک های ضدمردم و ضدنظام را از دستگاه های اطلاعاتی و 

امنیتی با جدیت مطالبه کنند.
با دلالان بازار دارو و ارز برخورد قاطع شود

با یادآوری این مهم که در اقلامی نظیر  ادامه نشست  »رئیس عدلیه در 
دارو، تأمین و تخصیص ارز، صدور مجوز واردات و شبکه توزیع بر عهده 
وزارت بهداشت است، تصریح کرد: اگر در شرایط فعلی، دلالی با هدف 
سودجویی یا اغراض دیگر در زمین دشمن بازی می کند باید با او برخورد 
مسئول  دستگاه های  و  اطلاعاتی  دستگاه های  از  لذا  آورد؛  عمل  به  قاطع 
مطالبه داریم که چنانچه اطلاعاتی در این زمینه دارند به قوه قضاییه ارائه 
اذهان عمومی را مشوش  بیان مسائل کلی که  از  دهند؛ درغیراینصورت 

می کند بپرهیزند.
وی افزود: از دستگاه های انتظامی، اطلاعاتی و امنیتی و خودِ دولت این 

مطالبه را داریم که اطلاعات شبکه هایی که در تربیون های مختلف به نام 
شبکه فساد، مافیایی و سودجویان اقلام از جمله دارو معرفی می شوند، اعلام 

شوند تا پیگیری ها و اقدامات قانونی در قبال آن ها انجام گیرد.
رئیس عدلیه در ادامه با اشاره به بخشی از سخنان خطیب این هفته نماز 
جمعه تهران مبنی بر انتظار از قوه قضاییه برای برخورد با کسانی که اجاره 
بها مسکن را افزایش می دهند، تصریح کرد: در نماز جمعه این هفته تهران 
امام جمعه به حق فرمودند که انتظار داریم از قوه قضاییه با کسانی که 
اجاره بهای مسکن را افزایش می دهند برخورد کند؛ خواهشم این است که 
ملاحظه کنید چه کسی باید اجاره را تعیین کند؟ مبنای این امر چیست؟ 
اجاره  افزایش  باعث  عواملی  چه  است؟  متولی  دستگاهی  و  صنف  چه 
بهای مسکن می شود؟ اگر این موارد مشخص باشد و بخش های مسئول 
به وظایفشان عمل نکرده باشند، ما می توانیم به نحوی وارد شویم و اگر 

کمک خواستند می توانیم به شکلی دیگر ورود کنیم.
وی افزود: اخیراً ستاد تنظیم بازار به ریاست معاون اول رئیس جمهور برای 
بنگاه ها و نه عموم مردم مصوب کرد که در تهران اجاره بها مسکن ۲۵ 
درصد و در سایر نقاط کشور ۲۰ و ۱۵ درصد افزایش یابد؛ در هر صورت 
اگر چنانچه در این زمینه جریان هایی است که می خواهند چوب لای چرخ 
دولت بگذارند و به مردم فشار وارد کنند و دستگاه های مسئول و صنوف 

اطلاعی در این زمینه دارند، اعلام کنند.

 اژه ای رئیس قوه قضائیه: 

صفحه8

رئیس کمیته فقهی سازمان بورس و اوراق بهادار با بیان اینکه اوراق 
اوراق  این  گفت:  باشد،  دولت  بودجه  کمک کننده  می تواند  مرابحه 
طریق  از  را  موردنیاز  تا خرید کالاهای  بازمی گذارد  را  دولت  دست 

سرمایه های خرد انجام دهد.
به گزارش ایرنا، غلامرضا مصباحی مقدم در نشست خبری اظهار کرد: 
و  داد  قرار  بررسی  مورد  را  مسائلی  بورس  فقهی  کمیته  گذشته  سال 
نخستین موضوع مسئله بررسی و تصویب معاملات کپی و انعکاسی بود.
وی افزود: در بازار سرمایه برخی معتقد به دانش و تجربه طولانی در 
بورس هستند و دانش آنها از قابلیت استفاده در بورس برخوردار است.
به دانش  تازه وارد هستند و نسبت  افرادی که  مصباحی مقدم گفت: 
بورس آشنایی ندارند، می توانند از کسانی که از این دانش برخوردارند 

تبعیت کنند.
طریق  از  گفت:  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان  فقهی  کمیته  رئیس 
کارگزار، اطلاعات افراد ماهر که طرف قرارداد آنها هستند، دانش را 

در اختیار افراد تازه وارد قرار می دهند.
رفتار  مورد  که  کسی  واسط،  نهاد  بین  هماهنگی  این  داد:  ادامه  وی 
می خواهد  که  کسی  با  می دهد  قرار  تبعیت  مورد  آن  سرمایه گذاری 

تبعیت کند انجام می شود.
مصباحی مقدم با بیان این اینکه این اقدام در بورس جهان انجام می شود 
و ما هم به دنبال انجام این روش بودیم، خاطرنشان کرد: طبعاً این اقدام 

با منافعی برای سرمایه گذار و نهاد واسط همراه است.
رئیس کمیته فقهی سازمان بورس و اوراق بهادار افزود: انتخاب فرد 
راهبر بر اساس کارنامه واقعی وی در انجام معاملات انجام می شود که از 
طریق این اقدام پرتفوی سرمایه گذاری متنوع و ریسک سرمایه گذاری 
کاهش می یابد که درنهایت کمیته فقهی آن را بررسی و مشروعیت 

آن را تأیید کرد.
گفت:  و  کرد  اشاره  بورس  سازمان  فقهی  کمیته  دیگر  اقدام  به  وی 
مالی  تأمین  گذشته  در  است،  دولت  مالی  تأمین  برای  وکالت  اوراق 
دولت از طریق اوراق مرابحه انجام می شد که برای گندم از این اوراق 

استفاده کرده بود.

مرابحه  اوراق  به خرید  اقدام  افرادی که  اظهار داشت:  مقدم  مصباحی 
می کنند به دولت این وکالت را می دهند تا هر نوع خریدی را انجام 

دهند.
رئیس کمیته فقهی سازمان بورس و اوراق بهادار با تأکید بر اینکه این 
این  اظهار داشت:  باشد،  بودجه دولت  به  اوراق می تواند کمک کننده 
اوراق دست دولت را باز می گذارد تا خرید کالاهای موردنیاز را از 

طریق سرمایه های خرد و نیز اوراق مرابحه انجام دهد.
وی خاطرنشان کرد: در چند سال گذشته که اسناد خزانه مورد تصویب 
و  استفاده کرد  بدهی خود  پرداخت  برای  آن  از  دولت  قرار گرفت 

پیمانکاران از این طریق قادر به پرداخت بدهی خود بودند.
نقش صندوق تضمین در بورس چیست؟

شد،  مطرح   ۹۹ سال  از  که  مسئله ای  کرد:  خاطرنشان  مقدم  مصباحی 
مردم  گسترده  استقبال  باز  که  بود  بورس  در  سرمایه گذاری  موضوع 
از  بعد  اما  با رشد زیادی همراه کرد،  همراه شد و شاخص بورس را 
مدتی در بازار با مشکل سقوط شاخص بورس مواجه شدیم و سرمایه 

آنها در این بازار از دست رفت.
باعث  موضوع  این  داشت:  اظهار  بورس  سازمان  فقهی  کمیته  رئیس 
با  تضمین  صندوق  عنوان  تحت  را  پیشنهادی  بورس،  سازمان  تا  شد 
این صندوق می تواند  مبلغ سرمایه گذاری داد که  هدف تضمین اصل 

کمک کننده به سهامداران باشد.
وی ادامه داد: این صندوق تضمین کننده سرمایه مردم در بورس خواهد 
بود. اگر سود سهام در این صندوق از مقدار تضمین شده فراتر برود، 
مازاد آن را نزد صندوق در راستای کنترل هیجانات بازار نگه خواهیم 

داشت.
مصباحی مقدم گفت: این صندوق مطابق با شرایط نوسانی بازار است 
که اصل سرمایه در این صندوق تضمین می شود اما نسبت به سود آزاد 

خواهد بود.
درخواست آستان قدس رضوی از سازمان بورس

رئیس کمیته فقهی سازمان بورس در ادامه این نشست خبری گفت: 
در چند وقت گذشته آستان قدس رضوی از سازمان بورس تقاضای 
تأسیس یک صندوق در سازمان بورس داشت تا از این طریق کسانی 

که مایل به سرمایه گذاری هستند، بتوانند سهام خود را وقف کنند.
به گفته مصباحی مقدم، این مسئله مورد ارزیابی قرار گرفت، با رهبر 
معظم انقلاب و سایر مراجع عالی قدر مشورت و درنهایت با وقف سهام 

موافقت شد.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام اعلام کرد: افراد در صورت تمایل 
قادر به واگذاری سهام خود  در این صندوق هستند و سهامداران وقف 
کننده می توانند چنین درخواستی داشته باشند که در صورت کاهش 

ارزش سهام، سهام تغییر پیدا کند و تبدیل به احسن شود.
رئیس کمیته فقهی سازمان بورس در ادامه به قرارداد آتی تأکید کرد 
بررسی  مورد  فقهی  کمیته  در  قبل  سال ها  از  آتی  قرارداد  افزود:  و 
قرار گرفته بود و در کالاهایی مثل سکه و زعفران مورداستفاده قرار 

گرفت؛ اکنون قرارداد آتی با شرایط خاص مورد بررسی است.

رئیس کمیته فقهی سازمان بورس اعلام کرد؛

نقش صندوق تضمین در بورس چیست؟

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه نگرانی از بابت 
بیماری آبله میمون نداریم، گفت: هنوز موردی از ابتلای قطعی در ایران 

تشخیص داده نشده است.
بهرام عین الهی در حاشیه هفتاد و  بهداشت،  از وزارت  ایرنا  به گزارش 
افزود:  میمون  آبله  بیماری  درخصوص  جهانی  بهداشت  مجمع  پنجمین 
بیماری آبله میمون نشده است  بهداشت جهانی هنوز وارد مسئله  مجمع 
اما چیزی که مسلم است؛ به خاطر ارتباط کشورها با هم و رفت و آمد 

مسافران، به همکاران آماده باش داده ایم.
وی با بیان اینکه در حال مطالعه و بررسی بیماری آبله میمون در کشور 
هستیم، اظهار داشت: فعلًا خیلی ما در کشور نگرانی از این بابت نداریم و 

هنوز موردی از ابتلای قطعی در ایران تشخیص داده نشده است.
زیرساخت های  تصریح کرد:  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
مقابل  تولید واکسن کرونا در کشور می تواند در  برای  مهیا شده  بومی 

دیگر تهدیدات بهداشتی از جمله بیماری »آبله میمون« نیز به کار آید.
هفتاد و پنجمین مجمع بهداشت جهانی )WHA( با شعار »سلامت برای 

تا هفتم  بکار کرد  از روز یکشنبه آغاز  برای سلامت« که  صلح، صلح 
خرداد در مقر اروپایی سازمان ملل ادامه دارد.

انتخاب دبیر کل سازمان بهداشت جهانی )WHO( برای پنج سال آینده 
از دستور کارهای مجمع بهداشت جهانی است.

از سه سال  با فروکش کردن نسبی کرونا؛ مجمع  جهانی سلامت پس 
وقفه با حضور وزرای بهداشت تمامی کشورهای جهان در ژنو سوئیس 

آغاز بکار کرد.

وزیر بهداشت: 
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صداوسیما اعلام کرد؛

سریال »موسی )ع(« 
حاتمی کیا متوقف 

نشده است

همراه با تحلیل خبر

صفحه2

 اژه ای رئیس قوه قضائیه: 

مسئولین و غیرمسئولین 

درباره گرانی ها 

کلی گویی نکنند
صفحه1
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